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Vánoční píseň tiše zní, svůj sen si každý sní 
 a tak jako hvězdy na nebi, září i lidé na zemi. 

Splněná přání a štěstí měj,  
přejeme Vám jen samá nej… 

 

Zprávy z úřadu 
  
Vážení spoluobčané, 
 
 čas vánoční je pomalu za námi a neudržitelně 
se blíží i konec roku. Nastal čas shrnutí a 
rekapitulací. S tímto rokem skončilo i čtyřleté volební 
období, ve kterém, dle mého názoru, nastala v naší 
obci spousta změn. Slavnostním otevřením 
zrenovovaného obecního úřadu, nové knihovny a 
vybudováním kulturní místnosti vše začalo. Průběžně 
se zkrášloval areál na Husankách, který slouží 
k pořádání nespočtu kulturních a sportovních akcí. 
Pořízením minibusu se vyřešil problém přepravy 
našich „zlatých“ hasiček a zároveň i svoz dětí do 
školky. Vybudování nové cesty před hasičskou 
zbrojnicí nastartovalo sérii oprav dalších místních 
komunikací, rekonstrukcí tak prošla cesta kolem 
řadovek až po křižovatku u Cejnarů.. Nový povrch 
k firmě Sauny Dyntar ukončil opravy v uplynulém 
volebním období. Na návsi došlo k restaurování 
kamenných pomníků. Pod záštitou kulturní komise a 
místních spolků vznikla spousta kulturních a 
společenských akcí: velikonoční a vánoční 
aranžování a výstavky, pálení čarodějnic, masopustní 
průvod se zabíjačkovými hody a maškarní ples,, 
dětský den na Husankách, kosobraní, posvícenská 
zábava na návsi, drakiáda, Halloween, zahájení 
adventu a mikulášská nadílka dětem, Silvestrovská 
hodinka na návsi... Nesmím zapomenout na „partu 
HIC“, která po celou tu dobu zkrášluje naší vísku. 
Tímto jim ještě jednou děkuji.  
 Věřím, že výčet tohoto všeho přispěl k tomu, že 
složení nového zastupitelstva zůstalo - až na jednu 
změnu – stejné, jako tomu bylo doposud. Vím, že je 
stále spousta věcí, na které nedošlo a  je potřeba je 
řešit. Doufejme, že „staronové“ zastupitelstvo neusne 
na vavřínech a že v tomto rytmu bude i nadále 
pokračovat. 
 Chci Vám všem popřát krásný vstup do 
nového roku, plného pohody, milých blízkých lidí, 
splněných přání a spokojenosti. 

Josef Havránek 

 
Složení nového zastupitelstva obce 

 
Josef Havránek – starosta 
Květoslava Krupičková – místostarosta 
Jiří Adamec – předseda finančního výboru 
Jiří Kubela – předseda kontrolního výboru 
Jitka Heršálková – předseda kulturní komise 
Zdeněk Fejfar – předseda komise živ. prostředí 
Otta Malý – člen všech výborů a komisí  

 
VÝLET DO HARRACHOVA 

 
 8. listopadu 2014  vyrazil v odpoledních 
hodinách od místní „hasičárny“ naplněný autobus 
směr Harrachov. Výlet organizoval sbor hasičů,  a 
tak už bylo předem jasné, že opět půjde o pivní 
ochutnávku. Výlet byl spojený s návštěvou 
harrachovské sklárny, kde celá naše výprava 
absolvovala exkurzi  a měla možnost shlédnout 
nejstarší fungující sklárnu v Čechách a 
pravděpodobně i ve světě. Všichni jsme obdivovali 
zručnost českých sklářů, kterých je u nás už opravdu 
málo. 

 
 Součástí areálu je i muzeum s historií sklárny 
a prodejna skla, kde si někteří udělali radost a něco 
pěkného koupili. Menší skupinka vyrazila obhlédnout 
i velikost skokanských můstků a krásy hor. A pak už 
přišla na řadu pomyslná žízeň. Součástí sklárny je od 
roku 2002 i minipivovar s restaurací, ze kterého je 
možno přímo sledovat práci sklářů u pecí. Se žízní 
přišel na řadu i hlad, a tak kromě piva jsme ochutnali 
i speciality jídelního lístku. Topinky s pivní 
pomazánkou zaručeně nezklamaly. Zklamáním ovšem 
byla místní obsluha, která ač se snažila, značně 



 

pokulhávala s rychlostí obsluhy návštěvníků. 
Výmluva na nedostatek pivních půllitr ů se jevila 
v rozporu s návštěvou sklárny. A tak mnohým nezbylo 
nic jiného, než po příjezdu z výletu navštívit naši 
malou „hasičárnu“, kde milá obsluha určitě nevázne 
a půllitr ů je víc než dost. ☺ 

 
 

SENIORSKÉ POSEZENÍ NA OBCI 
 

 Koncem listopadu se konalo již tradiční 
setkání našich seniorů. 
 Po slavnostním přivítání proběhlo vystoupení 
žáků ZŠ Nemyčeves a poté pronesl pár slov starosta 
obce. Milým vstupem se stalo i vystoupení třech 
jičínských mažoretek, které s chutí zatančily na 
skladbu Holky z naší školky a vykouzlily tak úsměv ve 
tváři mnohých přítomných. Po malém pohoštění 
následovalo překvapení. Využili jsme nového data-
projektoru v kulturní místnosti a pomocí prezentace 
ukázali něco ze života v naší obci. Došlo i na 
„roštěnkovský taneček“ na návsi či na krásný 
moment výhry našich hasiček v extralize. Snad jsme 
Vás alespoň trochu tímto potěšili a přiblížili Vám to, 
co mnozí z Vás nemají možnost shlédnout. 
 

 
  

 Celý podvečer zpříjemnil svým hraním na 
harmoniku mladý harmonikář Pavel Havíř, který si 
vysloužil uznání i od pana Koudelky. 
 Ve večerních hodinách jsme se společně 
rozloučili a za rok opět na viděnou! 
 

2. PŘEDVÁNOČNÍ TVOŘENÍČKO 
PRO DĚTI  

 

 V pátek, před 1. adventní nedělí, proběhla 
dětská vánoční dílnička. 
 Pro děti byly nachystány upečené perníčky, 
které samy zdobily a poté věšely na stromeček. Že 
ozdobit krásně takový perníček není vůbec 
jednoduché, zjistily i některé maminky, které to 
zkoušely poprvé. Nicméně to všichni zvládli na 
výbornou a výsledkem je vánoční stromeček, který 
provoněl a ozdobil chodbu obecního úřadu. 
 

 
  

 Za zvuků koled děti vyráběly též papírové 
andělíčky a stromečky, které neodmyslitelně patří ke 
kouzlu vánoc. Tímto děkuji všem maminkám za 
přinesené perníčky a pěknou vánoční atmosféru, 
kterou jste společně s dětmi vytvořily.   
 

 
 

VÁNOČNÍ ARANŽOVÁNÍ 
 

 Třetí adventní neděle 14.12. byla o 
vzájemném předvánočním setkání žen v kulturní 
místnosti, kde za zvuků koled tvořily vánoční výzdobu 
do svých bytečků. Opět bylo možno zakoupit různé 
přízdoby či hotové dárečky pro své nejbližší. 
Závěrečné posezení, voňavý punč a vánočka se staly 
již samozřejmostí. Letos se omlouváme všem 
příznivcům vánoční výstavy, neboť z důvodu 



 

vytíženosti kulturní místnosti se nenašel žádný volný 
termín. Ale nebojte, příští rok to napravíme ! ☺ 

 
 

STROMEČEK A BETLÉM  SVÍTÍ  
 

 Vánoční svátky jsou opět tady a s nimi 
koledy, vůně vanilky, rozzářené dětské oči a chvíle 
pohody a klidu.  
 Rozsvícení obecního stromečku proběhlo o 1. 
adventní neděli a s ním se na návsi  rozzářil i 
očekávaný Betlém. Stačilo zvonit na zvonečky a 
zázrak byl tu. 
 Se svým vystoupením se představily děti ze 
ZŠ Nemyčeves a sváteční podvečer zpříjemnili 
vánočními písněmi členové jičínského sboru 
Smetana. 

 
  

 Ani letos na nás nezapomněl Mikuláš 
s čertem a andělem. Vloni slíbil, že opět přijde a 
jelikož se sliby musí plnit, tak se i stalo. Přestože 
došlo na slzičky, po společně zazpívané písničce si 
všechny děti odnesly zaslouženou odměnu a sborově 
slíbily, že už budou jenom hodné. ☺ 
 Opět nechyběla vůně svařáčku, kterého je 
každý rok čím dál víc, ale stále je ho málo a 
napečené dobroty od našich hodných, vitiněvských 
„hospodyněk“. 
 Touto cestou děkujeme všem zúčastněným, 
kteří se podíleli a podílejí na příjemné předvánoční 
atmosféře v naší obci. 

 
 

VÁNOČNÍ KONCERT V KOSTELE 
 

 Kostel sv.Jakuba si vybral pro svůj vánoční 
koncert jičínský sbor Smetana, kterého jsme se 
zúčastnili v hojném počtu i my, vitiněvští občané.  
 Zcela zaplněný kostel dával vědět, že zde 
půjde o něco výjimečného. Krásné tóny vánočních i 
jiných písní z repertoáru sboru se nesly kostelem. A 
že má sbor už své nástupce, dokázaly svým 
vystoupením i děti členů sboru.  
Ne náhodou si říkají sbor „Smetánek“. Ve chvíli, kdy 
vystoupil hlavní host večera Michal Malátný, mnozí 
zapomněli, jak velká zima je v kostele a Ti, kteří to 
podcenili, odnesli to snad jen rýmou. Z kostela jsme 
odcházeli naplněni emocemi za tónů písní znějících 
v našich myslích. Nezbývá než poděkovat sboru 
Smetana za tento zážitek a popřát jim ještě hodně 
pěveckých úspěchů. A pokud máte někdo chuť zpívat 
s nimi, stále hledají nové členy. ☺ ☺  
 Za zmínku stojí i vánoční vystoupení Jakuba 
a Mirka Kazdových o prvním vánočním svátku 
v kostele v Nemyčevsi. Sólový zpěv mladého Kuby za 
hudebního doprovodu tatínka nechal vyniknout 
krásným tónům vánočních melodií. Společně s nimi si 
známé písně pobrukoval i za účasti našich občanů 
zcela zaplněný kostelík. Tímto děkujeme 
organizátorům Nemyčevse za tento pěkný, kulturní 
zážitek.   

J.Heršálková 

HASIČKY 2014 
 

 Úderem májového měsíce května se opět 
rozjel kolotoč závodů a bojovných útoků vitiněvských 
hasiček. Pro tuto sezonu jsme se rozhodly jezdit opět 
Východočeskou ligu a Extraligu. V obou ligách šlo o 
obhajobu vítězství z loňského roku. Sezonu jsme 
začaly s trochu rozpačitými výsledky a štěstí k nám 
stálo zády. Chuť jsme si spravily až 1.června v rámci 
VČHL v Roudnici 1.místem s  časem 17:06s. Poté už 
jsme pokračovaly v tomto vítězném klání několik 
závodů za sebou. Do žebříčku našich nejlepších 
výsledků, a to hned  pod vrchol našeho stávajícího 
osobního rekordu (15,69s), jsme k datu 6. 6. 2014 
připsaly další čas z říše snů –15:86s  /PP 15:76s/ 
v rámci VČHL v Letohradu Orlici. Magické šestky 



 

nám byly nakloněny a my měly velikánskou radost. O 
našem vítězství ve VČHL bylo rozhodnuto již 
předposledním kolem a nám spadl velký balvan ze 
srdce, že se neopakovala loňská situace s tvrdým 
bojem až do poslední chvíle. Závěrečný závod VČHL 
v Pšánkách jsme šly na jistotu a vítězstvím upevnily 
naši zlatou pozici. Staly jsme se 
ŠESTINÁSOBNÝMI MISTRYNĚMI  VČHL ☺☺☺☺.   

 
 V květnu jsme se  též zúčastnily okrskové 
soutěže v Nemyčevsi. Boj ve štafetách jsme sice 
prohrály, ale v útoku jsme si to nenechaly vzít. Z 
tohoto klání jsme si odvezly pěkné třetí místo. 
Dalším velkým soubojem byla naše účast/ neúčast 
v Extralize. Bohužel z časových důvodů nebylo 
možno odjezdit všechna kola této ligy, a ze 14 kol 
bylo odježděno 9. I přes tento handicap jsme získaly 
pěkné páté místo. 
 Naší poslední tečkou za letošní sezonou byla 
účast na recesním závodě -  Memoriál V.I. Lenina 
v Širokém  Dole. Bohužel se nám útok nevydařil tak, 
jak bychom si přály, ale i s tím se musí počítat. Za 
účasti skoro padesáti ženských družstev jsme tedy 
obsadily 16.místo. 
 Celkem jsme s naším červeným “fárem“, 
které nás nikdy nezradilo, odjezdily 25 ligových 
závodů, některé šťastné, některé méně, ale o tom 
sport je. Martině Panožkové z SDH Libuň děkujeme 
za výborně odvedenou práci na postu savičářky, 
nemůžeme zapomenout ani na našeho věrného pana 
Chrtka, který s námi vždy sdílí všechny radosti a 
smutky. Velký Dík patří i našemu Pepčovi, který to 
s námi čas od času nemá úplně jednoduché a 
poděkovat se sluší i všem našim věrným fanouškům, 
kteří nám stále drží pěsti, ať už přímo na závodech, 
doma u počítačových obrazovek, na dovolených či 
kdekoli jinde ☺. 
 A jak už to tak bývá – všechno krásné jednou 
končí a něco nové začíná – i nás v sezoně 2015 
uvidíte v novém “kabátku“. 
 Zda bude nebo nebude naše příští sezona tou 
poslední, ještě nevíme, přesto se budeme snažit 
nezklamat ani Vás a ani sebe samotné! ☺☺☺☺ 
DĚKUJEME!!! 
 

KRÁSNÝ VSTUP DO ROKU 2015 VÁM 
PŘEJÍ VITIN ĚVSKÉ HASIČKY 

 

BLAHOPŘEJEME 
 
LEDEN Drbohlav Roman  50 
  Hercík Václav   65 
  Chrtková  Hana  65 
  Šimonková  Marie  85 
  
ÚNOR  Pelcová  Alenka  70 
  Matějková  Stanislava 65 
 
LOUČÍME SE 
 
PROSINEC Roman  Juraj   63 
 
 
 
 
PLÁNOVANÉ AKCE 
 
LEDEN        Hasičský ples   
 
BŘEZEN Vítání občánků 
  Zahrádkářský ples 
  Masopust a maškarní bál 
 
Od ledna opět probíhá pravidelné cvičení na 
obecním úřadě: 
Úterý    - 18.00 -  19.00   p.Lásková 
Čtvrtek - 18.30 – 19.30   p.Veselá 
 

POZVÁNKA NA SILVESTROVSKÉ 
BRUSLENÍ A SETKÁNÍ NA NÁVSI 

 
ZIMNÍ STADION V JI ČÍNĚ 

 
BRUSLENÍ PRO OBČANY  14:15-15:00 
 

SILVESTROVSKÉ DERBY  
POPOVICE vs. VITINĚVES  

15:15 – 16:00 
 

SETKÁNÍ NA NÁVSI S OHŇOSTROJEM 
17:30 – 18:?? 

SVAŘÁK, HORKÝ ČAJ, POLÉVKA 
ZAKONČÍME OHŇOSTROJEM 

 
 
 

Veselý Silvestr chceme Vám přát,  
aby měl člověk člověka rád,  

aby jeden druhému štěstí přál 
 a celý další rok za to stál.  

 Aby se Vám vše splnilo a všem se dobře dařilo! 
Krásný vstup do roku 2015 se sluníčkem v duši  

Vám přejí zastupitelé obce Vitiněves  


